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 Rozpoczęcie obrad o godz. 13 00                                                          

Zakończenie obrad o godz. 14 30 

 

 

   P R O T O K Ó Ł   Nr  XXXIX.2014 

obrad  SESJI  RADY  GMINY  USTKA 

w  Sali Obrad Urzędu Gminy Ustka 

ul. Dunina 24 

dnia  27 czerwca 2014 roku 

  

 

           Obrady XXXIX Sesji Rady Gminy Ustka VI kadencji (2010 -2014) 

otworzył o godz. 1300  Wacław Laskowski  Przewodniczący Rady Gminy 

Ustka.  

Po powitaniu radnych, sołtysów, zaproszonych gości, a szczególnie księdza 

proboszcza parafii Duninowo jak również Pana radnego powiatu słupskiego, 

Pani Wójt  i  pracowników Urzędu Gminy stwierdził, iż zgodnie z listą 

obecności w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego 

składu Rady wynoszącego 15 radnych stanowi kworum uprawniające Radę 

do podejmowania prawomocnych uchwał.   
 

 

Lista obecności  radnych stanowi zał. Nr 1 do protokołu. 

Lista obecności  sołtysów stanowi zał. Nr 2 do protokołu. 

Lista obecności gości zaproszonych zał. Nr 3 do protokołu. 
 
 

Serdecznie dziękuję Szkole Podstawowej w Zaleskich za przekazanie pięknej 

dekoracji kwiatowej, która uświetnia dzisiejsze obrady. 
 

 

Nawiązując do projektu porządku obrad przekazanego wcześniej wszystkim 

radnym, Przewodniczący Rady Gminy Wacław Laskowski    zaproponował 

następującą zmianę w  porządku obrad. 

 



2 

 

Zmiana I: 

 

 w pkt. 4 Podjęcie uchwał wprowadza się p.pkt 11) w brzmieniu:  

„przystąpienia do scalenia i podziału części terenów położonych                               

w obrębie geodezyjnym Przewłoka, gmina Ustka”, 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  w/w zmianę                        

w porządku obrad: 
 

 

Głosowało   - 14 

 

 

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła w/w zmianę do 

porządku obrad. 

 

 

 

 

Wobec braku uwag i propozycji,  Przewodniczący Rady Gminy poddał pod 

głosowanie  porządek obrad z uwzględnieniem powyżej zmiany: 

 

 

Głosowało   - 14 

 

 

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła następujący 

porządek obrad: 
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Porządek obrad: 

 

 

1.  Sprawy regulaminowe: 

1)  otwarcie sesji 

2)  zatwierdzenie prawomocności obrad 

3)  przedstawienie porządku obrad 

4)  przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia  

 

2.  Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

3.  Interpelacje i zapytania. 

 

4.  Podjęcie uchwał w sprawie : 

1) dopłat do ceny 1 m3 odprowadzanych ścieków, 

2) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ustka na lata 2014 – 

2024, 

3) zmian w budżecie gminy Ustka na 2014 rok, 

4) zmiany Porozumienia Międzygminnego zawartego pomiędzy Gminą 

Miasto Ustka a Gminą Ustka w sprawie sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „BOROWINY” dla terenów złóż 

borowin, 

5) wyrażenia zgody na przekazanie w formie darowizny na rzecz Powiatu 

Słupskiego nieruchomości położonych w obrębie geodezyjnym Dębina, 

6) nadania nazwy ulic w miejscowości Machowino, 

7) zmiany Uchwały Nr XXII.259.2012 Rady Gminy Ustka z dnia                          

26 października 2012 roku w sprawie określenia warunków i trybu 

finansowania zadań własnych Gminy w zakresie sprzyjania rozwojowi 

sportu, 

8) zamiany Uchwały Nr XIX.203.2012 Rady Gminy Ustka z dnia                           

15 czerwca 2012 roku w sprawie ustalenia zasad przysługiwania diet oraz 

zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących sołtysom z terenu 

Gminy Ustka, 

9) upoważnienia Wójta Gminy Ustka do zawarcia umowy partnerskiej                      

z Powiatem Słupskim, Gminą Miasto Ustka i Nieruchomości –                         

/*/ i Wspólnicy Spółka komandytowa w sprawie realizacji projektu pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1202G w ciągu  ul. Wczasowej”, 
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10)  rozpatrzenia skargi na widzialność Wójta, 

11) przystąpienia do scalenia i podziału części terenów położonych                          

w obrębie geodezyjnym Przewłoka, gmina Ustka”, 

5. Informacja o stanie przygotowań do sezonu wczasowo – turystycznego. 

6.  Informacja o realizacji zadań związanych z utrzymaniem porządku                             

i  czystości. 

7. Plan pracy Komisji i Rady Gminy na II półrocze 2014 roku (do   

zakończenia kadencji). 

8.    Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

9.    Wolne wnioski i informacje. 

10.    Zakończenie obrad. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że do dnia dzisiejszego nie wpłynęły 

żadne uwagi do protokołu z ostatniej Sesji. W związku z tym, poddaję pod 

głosowanie: 

 

 

 

     Protokół Nr XXXVIII.2014  Sesji Rady Gminy Ustka odbytej w  dniu                     
22 maja 2014 roku  

 
 

 

Głosowało   - 14 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła  Protokół 
Nr XXXVIII.2014  z dnia 22 maja 2014 roku. 
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Ad. 2. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie 
międzysesyjnym. 

 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- przedstawiła sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym 

obejmujące działalność Urzędu od dnia 26 maja 2014 roku do dnia 26 czerwca 

2014 roku. 

Treść sprawozdania stanowi zał. Nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

W rankingu wydawnictwa Puls Biznesu na wszystkie gminy wiejskie zajmujemy 

17 miejsce w kraju pod względem rozwoju gminy w każdej dziedzinie. Jest to 

konkurs nieodpłatny, który ocenia działalność gminy w poszczególnych branżach 

biorąc pod uwagę oświatę, kulturę, inwestycje  i gospodarowanie budżetem.  

 

Mamy pozytywną opinię na przyznanie kwoty 500.000 zł na zakup przenośnego 

lodowiska. Będziemy oczekiwali na weryfikację wniosków przez Urząd 

Marszałkowski. Mam nadzieję, że decyzja nie ulegnie zmianie i zostanie 

podpisana umowa. Jest to kwestia przyszłego roku budżetowego. Byłby to jedyny 

taki obiekt w województwie pomorskim, z którego będą mogły korzystać 

wszystkie szkoły, świetlice bez względu na pogodę i okres; lata, czy zimy.     

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się  z zapytaniem, 

czy są pytania do Pani Wójt w zakresie przedstawionego sprawozdania. 

Wobec braku zapytań do Pani Wójt,  Przewodniczący Rady Gminy  poddał 

pod głosowanie : 

 

 

 

  Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym 
obejmujące działalność Urzędu od dnia 26 maja 2014 roku do      
26 czerwca  2014 roku. 
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Głosowało   - 14 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła 
Sprawozdanie Wójta w okresie międzysesyjnym. 
 
 

 
 

Ad. 3. Interpelacje i zapytania. 
 

 

 

Radna Danuta Kaleta 
- w związku z sezonem, który już się zaczyna w dalszym ciągu nie jest rozwiązany  

problem odległości osiedla Przewłoka do morza. Istnieje możliwość dowozu 

turystów do plaży samochodem elektrycznym,  który jednorazowo może 

przewieźć  9 osób  z osiedla Przewłoka do plaży i do miasta. Koszt przejazdu to 

1zł na plażę, a 2 zł do miasta. Prosimy o zgodę na przejazd samochodu 

elektrycznego co godzinę, przez ścieżkę rowerowo – pieszą.  Transport ten ułatwi 

znacznie komunikację do morza i zadowoli turystów, którzy przebywają na 

naszym osiedlu, a zwłaszcza osoby z małymi dziećmi.  Z komunikacji będą 

zadowoleni również mieszkańcy, którzy będą mogli dojechać nad morze. Pani 

Wójt proszę o oficjalną zgodę na taki przejazd.     
 

 

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń dotyczących interpelacji i zapytań 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 3 porządku obrad. 
 

 
 

 

 

Ad. 4.  Podjęcie uchwał w sprawie:  
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 projekt uchwały w sprawie dopłat do ceny 1 m3  
odprowadzanych ścieków, 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinię pozytywną do projektu uchwały. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy radni, sołtysi, 

Pani Wójt mają pytania i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 
 

 

 

Romuald Rogoziński sołtys sołectwa Wytowno 

- czy można przygotować mieszkańców, że od nowego roku nastąpi wzrost 

stawek za ścieki? 

 

 

 

Anna Sobczuk - Jodłowska Wójt Gminy 
- Szanowni Państwo pozwólcie, że wyjaśnię, ponieważ może nie dla wszystkich 

uchwała jest zrozumiała. Jeżeli będzie potrzeba powiadamiania mieszkańców                    

o czymkolwiek będziemy to robili w formie obwieszczeń. Na dzień dzisiejszy nie 

ma takiej potrzeby. Nie jest to czas, ani miejsce na temat  ceny 1 m 3  ścieków                   

z uwagi na to, iż uchwała dotyczy dopłaty z budżetu gminy. Dopłata  z budżetu 

nie będzie miała wpływu na stawki obecne ani w przyszłości. Co do stawek nie 

potrafię powiedzieć czy wzrosną, czy zostaną zachowane na tym samym 

poziomie. Około miesiąca października składane są przez eksploatatora czyli 

ZUW propozycje cenowe stawek, wyliczane na podstawie bieżących kosztów. Ta 

dopłata zmniejsza te koszty.  

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 
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Głosowało   - 14 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 
XXXIXI.469.2014 stanowiącą zał. Nr 5 do niniejszego protokołu. 
 

 

 
 

 projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Gminy Ustka na lata 2014 - 2024, 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- wszystkie Komisje Rady wyraziły opinię pozytywną na temat projektu 

uchwały. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy radni, sołtysi, 

Pani Wójt mają pytania i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 
 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Głosowało   - 14 

  

Za    - 13 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  1 
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W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów  podjęła 
Uchwałę Nr XXXIX.470.2014 stanowiącą zał. Nr 6 do niniejszego 
protokołu. 
 
 
 
 

 projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Ustka 
na 2014 rok, 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rady. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy radni, sołtysi, 

Pani Wójt mają pytania i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 
 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Głosowało   - 14 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 
XXXIX.471.2014 stanowiącą zał. Nr 7 do niniejszego protokołu. 
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 projekt uchwały w sprawie zmiany Porozumienia 
Międzygminnego zawartego pomiędzy Gminą Miasto Ustka a Gminą 
Ustka w sprawie sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego „BOROWINY” dla terenów złóż 
borowin, 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- projekt uchwały zyskał pozytywne opinie Komisji Rady. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy radni, sołtysi 

mają pytania i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 
 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Głosowało   - 14 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 
XXXIX.472.2014 stanowiącą zał. Nr 8 do niniejszego protokołu. 
 
 
 
 

 projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na przekazanie 

w formie darowizny  na rzecz Powiatu Słupskiego nieruchomości 

położonych  w obrębie geodezyjnym Dębina, 
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Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- projekt uchwały zyskał pozytywne opinie Komisji Rady. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 
 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Głosowało   - 14 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 
XXXIX.473.2014 stanowiącą zał. Nr 9 do niniejszego protokołu. 
 
 
 
 

 projekt uchwały w sprawie  nadania nazwy ulic                                

w miejscowości Machowino, 

 

 
 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie Komisji Rady. 
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Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 
 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Głosowało   - 14 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 
XXXIX.474.2014 stanowiącą zał. Nr 10 do niniejszego protokołu. 
 
 
 
 
 

 projekt uchwały w sprawie  zmiany Uchwały                                   

Nr XXII.259.2012 Rady Gminy Ustka z dnia 26 lutego 2012 roku                   

w sprawie określenia warunków i trybu finansowania zadań 

własnych Gminy w zakresie sprzyjania rozwojowi sportu, 

 

 
 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są  pytania                       

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 
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Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Głosowało   - 14 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 
XXXIX.475.2014 stanowiącą zał. Nr 11 do niniejszego protokołu. 
 
 
 
 

 projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIX.203.2012 

Rady Gminy Ustka z dnia 15 czerwca 2012 roku w sprawie ustalenia 

zasad przysługiwania diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych 

przysługujących sołtysom z terenu Gminy Ustka, 

 
 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- projekt uchwały przedłożony Komisjom uzyskał opinie pozytywne. 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                        

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 
 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 
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Głosowało   - 14 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 
XXXIX.476.2014 stanowiącą zał. Nr 12 do niniejszego protokołu. 
 
 
 

 

 projekt uchwały w sprawie upoważnienia Wójta Gminy               

Ustka do zawarcia umowy partnerskiej z Powiatem Słupskim ,Gminą 

Miasto Ustka i Nieruchomości – /*/ i Wspólnicy Spółka komandytowa 

w sprawie realizacji projektu pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 

1202G w ciągu ul. Wczasowej”, 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie Komisji Rady. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 
 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 
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Głosowało   - 14 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 
XXXIX.477.2014 stanowiącą zał. Nr 13 do niniejszego protokołu. 
 
 

 

 projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Wójta, 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu 

uchwały. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 
 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Głosowało   - 14 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 
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W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 
XXXIX.478.2014 stanowiącą zał. Nr 14 do niniejszego protokołu. 
 

 

 

 projekt uchwały w sprawie przystąpienia do scalenia                                   

i podziału części terenów położonych w obrębie geodezyjnym 

Przewłoka, gmina Ustka,  

 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu 

uchwały. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                       

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 
 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Głosowało   - 14 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 
XXXIX.479.2014 stanowiącą zał. Nr 15 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 5.  Informacja o stanie przygotowań do sezonu wczasowo – 

turystycznego. 
 
 
 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- wszyscy otrzymaliśmy szczegółowe materiały łącznie z informacjami 

dotyczącymi poradni lekarskich i organizacji imprez. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w  w/w temacie,                                 

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do 

przedstawionej informacji. 

 

 

 
Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady stwierdził, iż 
Rada Gminy przyjęła przez aklamację informację dotyczącą 
przygotowań do sezonu wczasowo - turystycznego. 
Treść niniejszej informacji stanowi zał. Nr 16 do  protokołu.  

 

 

 

 

Ad. 6.  Informacja o realizacji zadań związanych z utrzymaniem 
porządku i czystości.  

 
 
 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

 informacja również dotarła do wszystkich Państwa radnych. Jeśli w tym 

przedmiocie ktoś z Państwa chciałby zabrać głos, to bardzo proszę. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

informacji. 
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Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady Gminy 
stwierdził, iż Rada Gminy przyjęła przez aklamację w/w informację 
stanowiącą zał. Nr 17 do niniejszego protokołu. 
 

 

 

 

Ad. 7.   Plan pracy Komisji i Rady Gminy na II półrocze 2014 roku 
(do zakończenia kadencji).  

 
 
 
 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- proszę Poszczególnych Przewodniczących Komisji Rady Gminy Ustka                           

o przedstawienie planów pracy Komisji.  

 

 

 

Marian Korbiel Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
- przedstawił plan pracy Komisji na II półrocze 2014 roku. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy  poddał pod głosowanie: 

 

 

 Plan pracy Komisji Rewizyjnej , 

 

 

Głosowało   - 14 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła plan pracy 
Komisji Rewizyjnej stanowiący zał. Nr 18 do niniejszego protokołu. 
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Jolanta Kostka Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Kultury 

Fizycznej, Spraw Społecznych, Przestrzegania Prawa i Porządku 

Publicznego   
- przedstawiła plan pracy Komisji na II półrocze 2014 roku. 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy  poddał pod głosowanie: 

 

 

  Plan pracy Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Spraw 
Społecznych, Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego, 

 

 

Głosowało   - 14 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła plan pracy 
Komisji stanowiący zał. Nr 19 do niniejszego protokołu. 
 
 
 
 

Jerzy Moch Przewodniczący  Komisji Budżetowo – Rolnej, Rozwoju 

Gospodarczego, Mienia Komunalnego, Planowania i Ochrony Środowiska 
- przedstawił plan pracy Komisji na II półrocze 2014 roku. 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy  poddał pod głosowanie: 
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  Plan pracy Komisji Budżetowo – Rolnej, Rozwoju 

Gospodarczego, Mienia Komunalnego, Planowania i Ochrony 

Środowiska, 

 

 

Głosowało   - 14 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła plan pracy 
Komisji stanowiący zał. Nr 20 do niniejszego protokołu. 
 
 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy  
- przedstawił plan pracy Rady Gminy Ustka na II półrocze 2014 roku. 
 
 
 

Przewodniczący Rady Gminy  poddał pod głosowanie: 

 

 

 

 Plan pracy Rady Gminy Ustka , 

 

 

Głosowało   - 14 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła plan pracy 
Rady Gminy Ustka  stanowiący zał. Nr 21 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
 

 

 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania udzieliła Pani Anna Sobczuk – 

Jodłowska Wójt Gminy. 

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- w związku z sezonem, który już się zaczyna w dalszym ciągu nie jest rozwiązany  

problem odległości osiedla Przewłoka do morza. Istnieje możliwość dowozu 

turystów do plaży samochodem elektrycznym,  który jednorazowo może 

przewieźć  9 osób  z osiedla Przewłoka do plaży i do miasta. Koszt przejazdu to 

1zł na plażę, a 2 zł do miasta. Prosimy o zgodę na przejazd samochodu 

elektrycznego co godzinę, przez ścieżkę rowerowo – pieszą.  Transport ten ułatwi 

znacznie komunikację do morza i zadowoli turystów, którzy przebywają na 

naszym osiedlu, a zwłaszcza osoby z małymi dziećmi. Z komunikacji będą 

zadowoleni również mieszkańcy, którzy będą mogli dojechać nad morze. Pani 

Wójt proszę o oficjalną zgodę na taki przejazd.     

 

 

 

Odpowiedź na interpelację radnej Danuty Kaleta 

 

 

Pani radna, problem odległości do morza porównywalny z osiedlem Przewłoka 

ma ul. Bałtycka w miejscowości Rowy, osiedle domków letniskowych                                   

w Poddąbiu i miejscowość  Dębina. Nie ma miejsca sytuacja, by osiedle 

Przewłoka było odcięte od świata i nie posiadało dostępu do drogi publicznej. 

Rozumiem, że sezon jest okresem wzmożonego ruchu, co powoduje  utrudnienia 

w dotarciu do ulicy Wczasowej, ale jest ta  możliwość. Chciałabym  raz na zawsze 

zakończyć dyskusję  nad problemem dowozu turystów do morza ścieżką pieszo – 

rowerową.  

Ścieżka pieszo – rowerowa nie posiada żadnego połączenia z ulicą Wczasową.                  

W związku z czym jakikolwiek pojazd musiałby poruszać się przodem i cofać 

ponieważ nie ma możliwości zakrętu. Poprosiłam wnioskodawcę o dostarczenie 

mi 2 zezwoleń tj. zezwolenia Nadleśnictwa na przejazd terenem leśnym oraz 

zezwolenia zarządcy drogi powiatowej  na wjazd na drogę powiatową. Tych 

dokumentów nie otrzymałam. Problemem jest to, że występowaliśmy                                          

o dofinansowanie na ścieżkę pieszo – rowerową i jesteśmy związani trwałością 

projektu. Nie mogę zmienić kategorii ścieżki pieszo – rowerowej,  ponieważ taka 
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zmiana grozi zwrotem 85 % kosztów kwalifikowanych całej inwestycji. Pod taką 

decyzją się nie podpiszę.    

Radna mówi o 170 domach na osiedlu Przewłoka. Proszę wyłączyć kilkadziesiąt, 

ponieważ nie wszystkie świadczą usługi turystyczne, są też takie , co  prowadzą 

prywatne interesy i nie odprowadzają opłaty uzdrowiskowej. Pobieranie tej opłaty 

powinno być lokalnym patriotyzmem z myślą o budowie drogi, zgodnie                           

z planem zagospodarowania przestrzennego, który będzie podjęty. Tak naprawdę 

prawdziwym problemem na osiedlu Przewłoka jest kwestia parkowania 

prywatnych samochodów i nad tym proponuję się skupić.  Obok Pani domu stoją 

dwa autokary, które powodują brak widoczności wjazdu  z ul. Gałczyńskiego                   

i Baczyńskiego co stwarza realne zagrożenie. Pani słowami  są załatwiane 

indywidualne interesy osób prywatnych, które można załatwić w inny sposób. 

Uważam, że na dzień dzisiejszy nie istnieje problem dostępu do morza. Są drogi 

publiczne którymi można dojechać, a turyści którzy przyjeżdżają nad morze 

przyjeżdżają po to, by się poruszać. Uważam, że wprowadzenie jakiegokolwiek 

dodatkowego pojazdu na ścieżkę pieszo – rowerową stwarza zagrożenie 

bezpieczeństwa osobom z niej korzystającej.       

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- Pani Wójt; o to dlaczego stały autokary proszę zapytać swojego sołtysa, gdyż ja 

naprawdę nie wiem.  

W Poddąbiu, Rowach mają dojście do morza. W Rowach można samochodem 

podjechać nad morze do samej plaży. Tak samo jest w Poddąbiu. Moim zdaniem 

takie argumenty „są poniżej pasa”. Jest mi bardzo przykro, ponieważ 

proponowaliśmy by ścieżka pieszo – rowerowa była szersza  to nie było odzewu. 

To, że nie zrobiono tam wjazdu do ul. Wczasowej to uważam, że jest to „praca 

pod górę”. Plan , o którym Pani mówi od roku „nie ujrzał jeszcze światła 

dziennego”.  Na nawą kadencję ja sobie życzę bym nie musiała z Panią toczyć 

sporu, czy może co godzinę przejechać pojazd elektryczny, żeby droga do morza  

powstała, bo to jest nasza bolączka. Niech Pani nie mówi, że Rowy nie mają  

dostępu do morza. To jest kłamstwo co Pani mówi.  Oczywiście przekażę to 

stanowisko wszystkim mieszkańcom. Dziękuję, że Pani to stanowisko w końcu 

podjęła, gdyż wcześniej Pani mówiła, że będą konsultacje. Bardzo dziękuję Pani 

za współpracę zajęcia się tym tematem. 

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- nie chcę polemizować lecz przypominam, że ul. Wczasowa   wiedzie prawie nad 

morze i z drugiej strony turyści mają ok. 20 m do zejścia, gdzie jest 

zorganizowany parking , w miarę bezpieczny. 
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Rozumie Pani moje słowa „na opak”, ponieważ  nie powiedziałam, że Rowy nie 

mają dostępu do morza lecz, że niektóre ulice w Rowach mają utrudniony dostęp, 

a niektórzy turyści mają ok. 2 km w zależności od miejsca pobytu.  Proszę 

Państwa „nie od razu Kraków zbudowano”. Na dzień dzisiejszy problem 

szybszego dostępu do morza z osiedla Przewłoka   został przeze mnie podjęty. 

To, że plan jest robiony przez rok to żadne novum, gdyż uchwalenie planu                     

w ciągu roku jest sukcesem. Wszystkie plany jakie podejmujemy to kwestia 

dwóch, trzech, a nawet pięciu lat. Uważam, że zrobiłam pierwszy krok i mam 

nadzieję, że ten krok będzie kontynuowany przeze mnie   bądź też kogoś innego, 

co zaowocuje kolejnym połączeniem z ul. Wczasową.  

 

 

 

  

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy  

-  w  związku z wyczerpaniem punktu dot. interpelacji i zapytań zamykam pkt 8.  

 

 

 

 

Ad. 9. Wolne wnioski i informacje.  
 

 

 

 
Wacław Laskowski  Przewodniczący Rady Gminy 

- przedstawił informację z zakresu korespondencji przychodzącej  do Biura Rady 

w okresie międzysesyjnym od 23 maja  2014 roku do dnia  27 czerwca 2014 roku 

tj: 

 
1. W dniu 26 maja wpłynęło pismo Pana /*/ dot. zapytania o podanie 

podstaw prawnych w sprawie nieudzielenia głosu na Sesji Rady  Gminy. 

W dniu 30 maja udzieliłem stosownych wyjaśnień.  

  

2. W dniu 05 czerwca WSA w Gdańsku przesłał odpis prawomocnego 

wyroku  z dnia 06 marca 2013 roku wraz z uzasadnieniem w sprawie ze skargi 

Pani /*/ oraz zwrócił akta administracyjne. 

Niniejszy dokument przekazałem do wiadomości Komisji Rady. 

 

3. W dniu 10 czerwca wpłynęła Uchwała Walnego Zgromadzenia 

Słupskiej Izby Przemysłowo – Handlowej na region Słupski   w sprawie apelu 

do władz samorządowych subregionu słupskiego na zwrócenie szczególnej uwagi  
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na stan i rozwój przedsiębiorczości na swoim terenie. Od władz samorządowych 

oczekują, że w ramach organizowanych przetargów   w stopniu na jaki pozwala 

prawo będą uwzględniane interesy przede wszystkim firm lokalnych. 

Pismo  przekazałem do wiadomości Komisji Rady. 

 

4. W dniu 11 czerwca wpłynął e-mail Nadleśnictwa Ustka w sprawie                   

II edycji marszu  nordic walking „Zdobywamy Orzechowską Wydmę”. 

Pismo przekazałem do wiadomości Komisji. 

 

5. W dniu 24 czerwca wpłynęło pismo Centrum Kultury Gminy Ustka                                        

z zaproszeniem na prezentację wyremontowanego obiektu przy ul. Darłowskiej 

3b w dniu 27 czerwca 2014 roku po  Sesji Rady Gminy. 

 

 

 

  

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

1) – prośba do Państwa radnych i sołtysów o zwrócenie uwagi na tablice ogłoszeń, 

by nie wisiały  na nich obce ogłoszenia. Docierają do nas sygnały, że takie 

ogłoszenia się pojawiają. Chcemy ten proceder wyeliminować. 

 

2) – gorąco Państwa zachęcam do udziału w imprezach organizowanych na 

terenie naszej gminy. Najbliższa impreza jest organizowana przez 

Nadleśnictwo Ustka w dniu jutrzejszym o godz. 1000  przy Ośrodku 

Wczasowym w Orzechowie.  W sobotę 5 lipca  odbędzie się ogólnopolski rajd 

rowerowy, a 19-20 lipca ogólnopolski zjazd maskotek. Bardzo gorąco 

zapraszam do brania  udziału w tego typu imprezach. Natomiast Faworyci lata 

to różne formy prezentacji dziecięcych  – śpiew, taniec, teatr. W imprezie tej 

będą brały udział zespoły z terenu gminy tj. te które prowadzą instruktorzy 

CKGM i szkół.   

 

 

 

 

Radny Marian Korbiel 

- na dzisiejszej Sesji obecny jest przedstawiciel powiatu. Prosiłbym radnego                       

o zabranie głosu celem przybliżenia działań powiatu w zakresie naszej gminy. 
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Elżbieta Otowicz sołtys sołectwa Charnowo 

1) - w Charnowie był wykaszany cały teren wokół świetlicy i plac zabaw. 

Teren świetlicy został ogrodzony i firma wykosiła tylko plac zabaw, a teren 

świetlicy pozostał niewykoszony. 

 

2) – w stronę zakładu Technopak jest odcinek drogi powiatowej obok której 

jest transformator. Czy byłaby możliwość zamontowania lampy 

oświetleniowej? Są tam zabudowania mieszkalne i jest bardzo ciemno. 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- z uwagi na charakter wniosków,  są  to bardziej interpelacje. W punkcie wolne 

wnioski nie ma odpowiedzi. Zapis będzie  w protokole  i zgłoszone wnioski 

zostaną potraktowane jako interpelacje. Na przyszłość proszę takie sprawy 

przedstawić w punkcie interpelacje. 

 

  

 

Radna Danuta Kaleta 

- czy prawdą jest, że Urząd Gminy był kontrolowany przez NIK i jakie są 

wnioski? 

 

 

 

Wacław Laskowski  Przewodniczący Rady Gminy 

- to pytanie również wymagałoby odpowiedzi. Niestety muszę być 

konsekwentny. Wolne wnioski  nie przewidują odpowiedzi. Kwestia 

zaprotokołowana, a  Pani radna otrzyma z pewnością odpowiedź pisemną.  

 

 

 

Bogumiła Juszczyńska sołtys sołectwa Wodnica 

- sprawa wykaszania. Firma obsługująca tereny zielone obkasza po 1 m na 

przystanku autobusowym, a pozostały teren pozostawia zarośnięty tłumacząc, że 

reszta do nich nie należy. Taka sama jest sytuacja z boiskiem sportowym. 

Wykoszono teren , gdzie były bramki, a pozostały pozostawiono. 
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Wacław Laskowski  Przewodniczący Rady Gminy 

- z uwagi na obecność Pana Arkadiusza Walach radnego powiatowego otwieram 

dyskusję. Być może będą pytania do Pana radnego, to będzie możliwość 

uzyskania odpowiedzi. Pan radny wcześniej sugerował o  zabranie głosu.                           

W związku z powyższym bardzo proszę.    

 

 

 

Arkadiusz Walach radny powiatowy 

- zacznę od podjętej przez Was uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

przekazanie w formie darowizny na rzecz Powiatu Słupskiego, nieruchomości 

położonych w obrębie geodezyjnym Dębina. Szanowni Państwo, ta informacja 

trafiła do Powiatu i było głośno na ten temat na Komisji Budżetowej, bo radni 

powiatowi na ten temat nic nie wiedzą. W czym tkwi problem? Problem tkwi                     

w powiecie, że o mieniu komunalnym  decyduje tylko Zarząd. To jest  też moja 

wina, gdyż byłem za tym, by Zarząd też głosował i teraz  z tym „sam się bardzo 

mocno gryzę”. To jest ciężar współpracy Pani Wójt z powiatem. „Jest super”.  Te 

działki to pieniądze rzędu  „grubo” ponad 2 mln zł. Mam nadzieję Pani Wójt                           

i szanowni radni, że jest coś w zamian. Byłoby „fajnie”  byśmy dostali więcej niż 

daliście dla powiatu. Jeżeli chodzi o byłą szkołę  to trzeba ją    w końcu  

wykorzystać, tak być powinno, jestem za tym.   

 

- mieszkańcy jednej z miejscowości wystąpili do mnie, bym na Sesji Rady 

Powiatu  przeczytał petycję w sprawie budowy chodnika wzdłuż drogi do 

przystanku autobusowego w miejscowości Redwanki - Kolonia. Mam nadzieję, 

że Pani Wójt otrzymała odpowiedź. To była moja interpelacja i ja również znam 

odpowiedź.   Wartość szacunkowa tej inwestycji to ca 70 tyś zł. Jeśli Państwo 

macie jeszcze środki finansowe; moja gmina Smołdzino, w której mieszkam ich 

nie ma, to warto iść w kierunku współfinansowania. Natomiast jeśli Państwo ich 

nie macie to zabezpieczyć środki na rok następny, by ten chodniczek zrealizować.  

Mieszka tam Pan Przewodniczący i myślę, że   będzie trzymał „rękę na pulsie                      

i ten temat będzie ciągnął”. 

 

- również mieszkańcy miejscowości Wytowno – Kolonia wnosili                                            

o  zamontowania lustra, by wyjazd z  drogi był bezpieczny. Była informacja                             

z Komendy Policji o niebezpieczeństwie. Dzięki interwencji mojej                                             

i Przewodniczącego lustro zostało zamontowane i mam nadzieję, że przyczyni się 

do bezpiecznej jazdy.  

Cieszę się, że również Państwo radni i Pani Wójt inwestujecie w drogi powiatowe. 

Uchwałą Rady Gminy i Rady Powiatu   została zakończona budowa części drogi 

w Karżcinie, którą jeżdżą również mieszkańcy gminy Smołdzino. Jest jeszcze 

jedna droga, którą macie wykonać. Z kuluarowych informacji otrzymałem 

wiadomość, że być może istnieje takie prawdopodobieństwo, że   z tej inwestycji 
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zrezygnujecie i przekażecie na inwestycje  w Pęplinie. Jeśli tak, to ja też będę za 

tym tylko bardzo proszę żebym szybciej wiedział, by później nie było takich 

niesnasek. Proszę o jakieś pytania, a  jeśli będę w stanie to na nie odpowiem.   

 

 

 

Wacław Laskowski  Przewodniczący Rady Gminy 

- dziękuję za dotychczasowe interwencje w kwestii chodnika i lustra. Niektóre                                

z tych interwencji są dość drobne, ale bardzo istotne i bardzo ważne, rzutujące 

bezpośrednio na życie mieszkańców .  Odnośnie zamiany nieruchomości, my jako 

Rada mamy pełną wiedzę na ten temat i w pełni świadome są nasze decyzje. 

Czy Pani Wójt chciałaby zabrać głos w sprawie wystąpienia Pana radnego?   

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- jest mi bardzo przykro, że jest Pan tak słabo poinformowany o sprawach 

powiatu. Ja z pełną odpowiedzialnością informuję o wszystkich sprawach i nie 

ma  u mnie żadnych tajnych spraw. Mam jedną zasadę – jeżeli nie mam do końca 

potwierdzonej informacji, to nie podaję jej do wiadomości publicznej, gdyż 

niesprawdzone informacje niepotrzebnie wprowadzają w błąd i powodują zamęt. 

Bardzo proszę, by zgodnie z kompetencjami radnego wypowiadać się                           

w granicach kompetencji radnego, a nie czy to Zarządu, czy Rady, czy też 

ingerować w moje sprawy . 
 

 

 

Wacław Laskowski  Przewodniczący Rady Gminy 

- proszę o zadawanie pytań Panu radnemu i po uzyskaniu odpowiedzi zamkniemy 

temat  dotyczący Starostwa Powiatowego. 
 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- jestem trochę zdziwiona wystąpieniem Pani Wójt? 

 

 

Wacław Laskowski  Przewodniczący Rady Gminy 

- przerwał wypowiedź radnej, a następnie zwrócił się słowami: Pani radna bardzo 

proszę o pytania do radnego.  

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- jaka to inwestycja będzie w zamian? 
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Wacław Laskowski  Przewodniczący Rady Gminy 

- czy to pytanie skierowane jest do radnego? 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- nie. Pytanie kieruję do Pani Wójt. 

 

 

Wacław Laskowski  Przewodniczący Rady Gminy 

- dziwię się, że głosowała Pani za uchwałą nie mając żadnej wiedzy. 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- pytam, bo sołtysi nie wiedzą, a  mogą się dowiedzieć. Panie Przewodniczący ja 

chcę „rozjaśnić” temat. 

 

 

 

Wacław Laskowski  Przewodniczący Rady Gminy 

- Pani radna zamykam dyskusję. Omawialiśmy uchwałę i ją głosowaliśmy. Jeśli 

Pani głosuje nieświadomie  mając niepełne informacje mówiąc, że niejasny  jest 

temat i chce go Pani dopiero rozjaśniać po przegłosowaniu uchwały przy Pani 

głosie pozytywnym uważam, że jest to pewnego rodzaju absurd. Zamykam  temat. 

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- Panie Przewodniczący ja mam takie prawo by zabierać głos. 

 

 

 

Wacław Laskowski  Przewodniczący Rady Gminy 

- natomiast ja mam prawo do prowadzenia Sesji zgodnie z własnymi 

kompetencjami, które mi daliście Państwo wskutek wyboru. Mam prawo udzielać 

głos bądź go odbierać. Mam prawo umożliwiać Państwu dyskusje   i mam prawo 

ją zamykać. W związku z powyższym na ten moment z tego prawa korzystam. 

Jeśli się Pani lub innym radnym to nie podoba, zawsze można Przewodniczącego 

Rady zmienić na takiego, który będzie prowadził Sesje zgodnie z Pani, bądź 

Państwa pomysłem. 

Ponownie pytam, czy macie Państwo zapytania do Pana radnego?  

Pytań nie słyszę.  
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Chciałbym Panu radnemu zasygnalizować   zwrócenie szczególnej uwagi  na 

kwestię dróg : Ustka – Objazda, Wytowno – Bydlino. Są to dwie drogi 

powiatowe, które w części wschodniej gminy w uciążliwy sposób służą 

mieszkańcom. Drogi te są  w „opłakanym”  stanie poprzez stan poboczy, 

nawierzchni i krzaków. 

Na dzień dzisiejszy solidaryzując się ze wszystkimi Polakami, którzy chcą nas 

odwiedzić należałoby powiedzieć: nie przyjeżdżajcie, bo szkoda samochodu   

jeżeli chodzi o dojazd do Rowów od Słupska przez Bydlino, Wytowno  i dalej do 

Objazdy. Po mojej interwencji w zakresie uzupełnienia poboczy drogi 

powiatowej Wytowno – Machowino („fatalny” stan poboczy), jadąc do pracy 

zauważyłem grupę pracowników i ciężki sprzęt na tej drodze. Wówczas 

cieszyłem się, że udało mi się załatwić w Zarządzie Dróg Powiatowych  temat 

drogi. Jakież było moje zdziwienie, gdy wracając z pracy okazało się, że sprzętu 

już nie ma, a na 8 km drodze  pobocza na dwóch zakrętach zostały usypane żółtym 

piaskiem i przygniecione walcem. Po deszczach, które miały miejsce  w ubiegłym 

tygodniu nie ma śladu żółtego piasku, bo spłynął. Spływając stanowił poważne 

zagrożenie na jezdni powodując błoto poślizgowe. Nie ma bardziej trafnego 

określenia jak „pieniądze rzucone w błoto” , dosłownie  w błoto. Sygnalizuję Panu 

radnemu, by na etapie interpelacji poruszyć ten temat i jak tylko jest to możliwe 

zwrócić uwagę władz powiatu na tego typu przedsięwzięcia.  Potrzeba jest 

ogromna, gdyż bardzo duża ilość samochodów jeździ po tej „fatalnej” drodze. 

Natomiast jeśli są prowadzone doraźne roboty, takie, które miały miejsce                                

w ubiegłym tygodniu, to by były wykonywane przy użyciu trwalszego materiału, 

gdyż trwałość wykonanej inwestycji to 7 dni,   a koszt zapewne niewiele mniejszy 

niż przy zastosowaniu trwalszych materiałów. Jest to moja uwaga, by temu 

tematowi się przyjrzeć i monitować, gdyż wizytówka gminy w zakresie 

komunikacji od strony wschodniej jest „fatalna”. Kończąc swoją wypowiedź 

udzielam Panu radnemu głos celem ustosunkowania się do wcześniejszych 

wypowiedzi. Jeżeli radny nie ma ochoty to przejdę do następnego tematu.  
 

 

 

Arkadiusz Walach radny powiatowy 

- Szanowni Państwo. Jestem typem człowieka, który jeśli „obrywa” to nie oddaje, 

ale mówi co myśli. Na Sesji Rady Powiatu nigdy nie zdarzyło się, bym chociaż 

raz zagłosował przeciw uchwale, która dotyczyła gminy i spraw wiejskich. Pani 

Wójt, a to czy ja mało, czy dużo  wiem o powiecie, to  w listopadzie 

społeczeństwo osądzi i oceni. W razie czego wybierzecie sobie  
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Państwo innego radnego, który będzie wiedział więcej i robił więcej dla gminy 

Ustka, gminy Smołdzino i gminy Główczyce. Jest mi przykro, że bardzo mnie 

Pani zaatakowała i nie wiem za co. Zawsze dbałem, by w gminie Ustka było 

lepiej, a tu taki atak? Przykro mi, ale zawsze będę Panią szanował, bo nie mam 

Panią za co nie szanować.    

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy  

- zamykam temat i  dziękuję radnemu za obecność. Nasi radni powiatowi są mile 

widziani na naszych obradach i zawsze są zapraszani na Sesje Rady. 

Przechodzimy do następnego tematu.  

Widzę mieszkańca gminy, który usilnie chce zabrać głos. Był Pan na poprzedniej 

Sesji. Wprawdzie nie zgłaszał Pan przed Sesją tematu jaki chciałby Pan 

przedstawić, ale udzielam  Panu głos.                      

 

 

 

/*/ mieszkaniec miejscowości Objazda 

- Szanowana Rado i Pani Wójt. Gmina działa na podstawie kpa. Przytoczę art.6              

i 7 „ Organy administracji publicznej działają na podstawie przepisów prawa.              

W toku postępowania organy administracji publicznej stoją na straży 

praworządności i podejmują wszelkie kroki niezbędne do dokładnego 

wyjaśnienia stanu faktycznego oraz do załatwienia sprawy, mając na względzie 

interes społeczny i słuszny interes obywateli” . W dniu 22 maja o godz. 1110  

złożyłem zapytanie do Pani Sekretarz, a dotyczyło aktualnego stanu prawnego.                

W dniu 5 czerwca otrzymałem odpowiedź cytuję „ W odpowiedzi na pismo               

z dnia 22 maja 2014 roku   informujemy, że nie udzielamy informacji i pod tym 

podpisuje się Pani Wójt”.  Tego samego dnia o godz. 11 30  skierowałem podanie 

do Pani Wójt o następującej treści : „Proszę o podanie w rozbiciu na poszczególne 

miesiące wynagrodzeń wypłaconych od początku kadencji do końca kwietnia 

2014 roku poszczególnych pracowników Urzędu Gminy. Z-cy Wójta, Pani 

Skarbnik, Pani Sekretarz, Pani dyrektor GOK. Dostaję odpowiedź 5 czerwca i tu 

są wymienione nazwiska, których wcześniej nie uzyskałem,   a które pytałem.                  

W 2011 roku przy stanie zatrudnienia 64 etatów, płace z tytułu zatrudnienia 

wyniosły 146.532,12 zł. W 2012 roku – stan zatrudnienia 66 etatów płace z tytułu 

wynagrodzeń wzrosły do 437.762,25 zł, a w roku 2013 – 449.709,70 zł. Moje 

pytanie skąd się wzięła różnica w tych kwotach?    Z wyliczeń wynika, że średnia 

płaca w Urzędzie to 2.259 zł, a rok później średnia płaca  wynosi 6.632,87 zł. 

Wzrost wydatków na płace to 189,69% .    
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Drugie moje pytanie – czy na terenie gminy Ustka jest możliwość 

zorganizowania imprez tanecznych w miejscowości Rowy. Jeżeli nie to proszę                

o podanie podstawy prawnej. Jeżeli tak to proszę o podanie w jakich obiektach 

otwartych?   

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy  

- dziękuję za wypowiedź. W mojej ocenie te informacje bardzo mocno rzutują na 

działalność Urzędu Gminy, lecz mówiąc ekonomicznie - zobowiązania są to różne 

pozycje w bilansie. Zainteresował nas Pan tematem. W tym momencie nie uzyska 

Pan odpowiedzi. Proszę o złożenie pisemnej informacji, którą Pan przedstawił. 

Myślę, że na następnej Sesji Pani Wójt udzieli stosownego wyjaśnienia, gdyż nie 

jest to interpelacja.  

 

 

 

/*/  mieszkaniec miejscowości Objazda 

- potwierdził złożenie informacji na piśmie. 

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- pytanie dotyczące imprez tanecznych. Nie wiem o jaki teren Pan pyta.                   

W Rowach jest 300 mieszkańców i gmina, którzy dysponują określonymi  

własnościami. Gmina nie jest „przekaźnikiem” , kto wynajmuje tereny  i gdzie 

można zarobić. Jest to Pana indywidualna sprawa. Natomiast  w kwestii gminy 

jako właściciela terenu, to dysponentem jest Centrum Kultury Gminy Ustka i tam 

należy się zgłaszać. Gmina ma dwa place tj. przed sceną, gdzie organizujemy 

imprezy ogólnodostępne i boisko sportowe przy świetlicy wiejskiej. O ile gminne 

imprezy nie będą w „kolizji”  z odpłatnymi, to z całą pewnością może Pan 

negocjować z Panią dyrektor CKGU.  Ponadto przejęliśmy od Urzędu Morskiego 

plaże, które są  w użyczeniu. Inne wydzierżawiłam   w drodze przetargu.   

 

 

 

/*/  mieszkaniec miejscowości Objazda 

- nie chodzi mi o tereny, a o to czy organizowanie imprez jest zabronione, czy 

nie? 
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- przy organizacji imprez stosuje się przepisy ogólne. Należy dostosować się do 

odpowiedniego terminu zgłoszenia imprezy tj. 30 dni przed odbyciem imprezy. 

Ponadto trzeba określić daną imprezę, czy to jest festyn rodzinny, dzień dziecka 

itp. Stworzyć grupę porządkową z imienia i nazwiska, odpowiedzialną za 

organizację imprezy i jej przebieg. Należy powiadomić Straż Pożarną, policję itp. 

co wynika z przepisów ustaw.  
 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy  

- Pani Wójt informowała w swojej informacji z działalności międzysesyjnej                    

o zawodach sportowo – pożarniczych. Komisja Budżetowa dokonała lustracji 

inwestycji w gminie Ustka. Byliśmy w miejscowości Pęplino i w oko  rzuciła się 

malutka remiza, a w środku nie najnowszej generacji sprzęt.  Pomimo to we 

wszystkich konkurencjach, straż pożarna z Pęplina zajęła I miejsce w zawodach 

sportowo pożarniczych. Wielki ukłon dla Zarządu OSP, dla mieszkańców, dla 

wszystkich ochotników  i ochotniczek. Serdeczne gratulacje dla OSP Pęplino za  

zaangażowanie i przygotowanie  i za wyniki.  

 

- na przestrzeni minionego czasu skonsultowałem z Przewodniczącymi Komisji 

Rady Gminy pewne stanowisko. W imieniu własnym i Przewodniczących                

Komisji na ręce Pani Wójt chciałbym  złożyć pewnego rodzaju zażalenie na 

jakość usług świadczonych w gminie w ramach stosunku pracy przez dyrektora 

ZOEAS Pana Zbigniewa Wiąckiewicza. Nie chcę w żaden sposób wykraczać 

poza kompetencje Rady lecz na przestrzeni ostatnich lat bardzo mocno 

odczuwamy zachowawczy stosunek do wykonywanych obowiązków. Widoczny 

jest brak pomysłów i innowacji. W oczy się rzuca się tylko takie adminstrowanie  

stanowiska. W XXI wieku od menagera pewnego rodzaju instytucji, organizacji 

wymaga się znacznie więcej, inaczej powinny być wykonywane obowiązki. 

Wszelkie nowe problemy jak i pomysły, które powierzone są do realizacji 

dyrektorowi ZOEAS, albo nie są rozwiązywane, bądź ich zakres  realizacji                       

w mojej ocenie, jak i ocenie Przewodniczących Komisji jest żenująco niski. 

Wyrażamy swój pogląd poprzez moją osobę,  jak  i koleżanek i kolegów, by 

tematowi się przyjrzeć.   

W tym momencie radna Danuta Kaleta zabrała głos. Przewodniczący Rady 

zwrócił uwagę radnej, że w chwili obecnej nie ma dyskusji. Jeżeli radna ma coś 

do przekazania w wolnych wnioskach, to bardzo proszę.  
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Radna Danuta Kaleta  

- Rada zezwoliła na nową szkołę w Ustce, a szkoły wiejskie, to co? Co z ludźmi, 

którzy  przepracowali po 30 lat, teraz mają iść do Ustki?   

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy  

- Pani radna nie bardzo wiem o czym Pani mówi. Proszę wskazać zapis                             

w protokole, gdzie tworzymy nową szkołę, my jako Rada Gminy.  

Nastąpiła wymiana zdań pomiędzy Przewodniczącym Rady Gminy, a radną 

Danutą Kaleta niemożliwa do zapisania.  

Proszę sprecyzować swoje pytanie.  

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- w radiu FAMA jest reklama, że otwieramy nową szkołę. Kto podjął taką 

decyzję? Samo Stowarzyszenie Słoneczniki podjęło taką decyzję , czy za zgodą 

Rady?  

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy  

- Pani radna gmina Ustka nie  otwiera nowej szkoły. Gmina Ustka prowadzi trzy  

szkoły.  

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- gmina Ustka wydała 800 tyś zł na nową szkołę, a powinno się dbać o szkoły 

które są, a nie zamykać  i tam tworzyć kulturę, a nie w mieście. 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy  
- odbieram radnej głos. Gmina Ustka nie zamykała żadnej szkoły. Proszę nie 

kłamać i nie wprowadzać ludzi w błąd. Gmina Ustka nie otwiera nowej szkoły. 

Pani jako radna powinna być w posiadaniu rzetelnej informacji, a jeżeli Pani 

przekazuje informacje opinii publicznej,  to sugeruję by  robić to bardzo rzetelnie 

i uczciwie, bo kłamstwo to nieeleganckie zachowanie.    W miejscowości, w której 

Pani mieszka propagowanie tego typu informacji na pewno nikomu nie służy                     

i wprowadza ludzi w błąd. 
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Szanowni Państwo, z uwagi na fakt, iż mamy ostatni weekend czerwca,                         

i  w dniu wczorajszym i dzisiejszym odbywały się uroczystości  zakończenia roku 

szkolnego w szkołach, do których uczęszczają nasze dzieci. Wszystko pięknie 

było zorganizowane. Byliśmy świadkami wspaniałych uroczystości  

zwieńczonych wspaniałymi wynikami  i efektami, a przede wszystkim pracy  

grona pedagogicznego, jak i najmłodszych mieszkańców gminy . Z tego miejsca 

chciałbym złożyć serdeczne gratulacje wszystkim zaangażowanym   w sprawy 

oświaty i nauczania dzieci, a wszystkim obecnym spokojnego wypoczynku, 

udanego urlopu jeżeli ktoś się dalej wybiera. Jednak  wiadomo, że najlepiej czas 

się spędza w gminie Ustka. Dębina, Rowy, Poddąbie, Przewłoka służą 

wypoczynkiem i nie musimy wyjeżdżać dalej, zostańmy i wypoczywajmy. 

 

 

   

 

Ad. 10.      Zakończenie obrad. 
 

 

  

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy  o godz. 

14 30 zamknął obrady XXXIX zwyczajnej Sesji Rady Gminy Ustka. 

 
 

 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

 

 

 

             Przewodniczący Rady 

Protokół sporządziła:                                /-/ Wacław Laskowski 

/-/Grażyna Frankiewicz                             

       

  
  

 

/*/ Wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej 

ze względu na prywatność osoby fizycznej lub tajemnicy przedsiębiorcy 


